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Adressia oli luovuttamassa kaupunginjohtaja Linnalle parikymmenti ratsastusasuista tyttiiii Ratsastus-
seuran puheenjohtajan Anu Jylhiin ja sihteerin Jaana Palosen johdolla.

Parkanon Ratsastus-
seunan jiisenet luovutti-
vat eilen kauPunginjoh-
t a j a M a t t i L i n n a l l e
Kanankadun rakenta-
mista vastustavan adres-
sin, jossa oli 3233 nimei.

Ratsastustallin taholta on il-
moitettu, ettii parkanolaisnuoril-
ta evatAan ratsastaminen joulu-
kuun alusta lukien, kun kaupun-
ki on ryhtynyt toimenpiteisiin
Kanankadun rakentamiseksi.

Adressin luovuttaneet Parka-
non Ratsastusseuran edustajat
korostivat, ettd Kanankatu liiken-
teineen tuo liikenteellisiii vaarate-
kijoita ratsastusreiteille, estea
maastoratsastusmahdollisuudet.
rikkoo esteettisiii kauneusarvoja
ym.

-Kaikki vain ja ainoastaan
sen takia, ettii kerran on tehty
suunnitelma, josta ei voida tinkiii
tarkastelematta haittoja ja hycity-
jA objektiivisesti vastakkain.

-Parkanon Ratsastustalli on
tehnyt huomattavaa tydta meidan
ratsastuksen harrastajien ratsas-
tustoiminnan hyvaksi ja luonut

Kanankadusta
kansalaisadressi

puitteet liihse kymmenen toimin-
tavuotensa aikana parkanolaisel-
le ratsastukselle. Me ratsastajat
olemme tervetulleita tallille ja
saamme oleskella alueella ja he-
vosten parissa vapaasti. Yhten-
kuuluvaisuuden tunne, toveripii-
ri, kyky hallita ja kasitella isoa,
jaloa eltiintii, tuntea kiintymystii
omaa hoitohevosta kohtaan ym.
lukemattomat tunteet ja aisti-
mukset ovat varmaan mahdotto-
mia asioita ymmiirtiiil taysin tun-
teettomien aikuisten ihmisten,
jotka pitavat vallan kahvaa kisis-
saan, tassa kaupallisuuden ffiYt-
tamassa tekoyhteiskunnassa, to-
detaan Ratsastusseuran kirjel-
massa.

"Kanankatu

toisarvoinen
kysymys"

Kaupunginjohtaja Matti Linna

selvitti asiaa juurta jaksain tytciil-
le. Hiin totesi mm., etta tanaan
valtuuston kiisittelyssii oleva alu-
een kaava turvaa taman toimin-
nan jatkumisen. Sen rinnalla Ka-
nankatu on toisarvoisempi rajan-
kiiyntitapaus.

Linna totesi myds, etta Kanan-
kadun rakentamisen jiilkeen rat-
sastustallin kaltddn jilit 23 ha ja
kulku hevosille jiirjestetiiiin sil-
loin mycis Kanankadun yli.

Linna valitti sita luottamuspu-
laa, joka maanomistajan ja kau-
pungin viilillii vallitsee. Han tote-
si, ettti asiasta on tana vuonna
neuvoteltu 5-6 kertaa maanomis-
tajan kanssa. Kaupunginjohtajan
mielestii lapsia kiiytetlilin viilikap-
paleena.

-Kanankatua joudutaan kii-
rehtimiiiin sairaalalaajennuksen
johdosta, kaupunginjohtaja huo-
mautti.


